
1962 Alfa Romeo Giulietta - Sprint Veloce

Sprint Veloce

Price	USD 92 700 EUR 79 900 (listed)	Drive	LHD
Year of manufacture	1962	Interior colour	Grey
Mileage	16 000 km / 9 942 mi	Condition	Used
Gearbox	Manual	Location	
Chassis number	AR350713	Fuel type	Petrol
Number of seats	2	Exterior colour	Blue
Number of doors	2	Car type	Coupé
Performance	66 kW / 90 PS / 89 BHP	Engine number	AR00106 01350
Drivetrain	2wd	Exterior brand colour	Bluette (blue tornado)

Description

Zum Verkauf steht ein wunderschöner Alfa Romeo Giulietta Sprint Veloce aus dem Jahre 1962

Als das zweitürige Coupé auf dem Turiner Autosalon erschien, erhielt der Sprint Veloce sehr gute Kritiken. Die elegante Karosserieform gefiel der Kundschaft, sie diente später als Vorbild für den Nachfolger Alfa Romeo Giulia Sprint GT, genannt „Bertone“, sowie auch für zweitürigen Coupés mit sportlichen Anspruch von anderen Herstellern. Bei einem Gewicht von 880 kg war der Sprint auch für den Motorsport geeignet. Sowohl auf der Rundstrecke als auch im Rallyesport erzielte die Giulietta Sprint Veloce zahlreiche Erfolge. In dem Film "Die Dinge des Lebens" von 1970 mit Michel Piccoli und Romy Schneider ist eine Giulietta Sprint ein zentraler Punkt der Handlung.

Dieser Oldtimer besitzt:

- Alfa Romeo FCA Zertifikat
- deutsche Zulassungspapiere, TÜV Gutachten §21 + §23 (H-Zulassung)

Das Fahrzeug ist heute in seiner Originalfarbe (Bluette) und der Innenausstattung im grauen Teilleider genauso schön anzusehen und zu fahren wie am Tag der Auslieferung im Jahre 1962 - als französische Erstausslieferung.

- Sammlerzustand
- 5-Gang Schaltgetriebe
- neue Inspektion mit Wechsel aller Öle und Filter
- Kilometerstand laut Tacho

Zubehör:

- Reparaturanleitung und Betriebsanleitung
- C´tek Batterie-Ladegerät
- Indoor Fahrzeug-Abdeckhaube

For sale is a beautiful Alfa Romeo Guilietta Sprint Veloce from 1962

When the two-door coupe appeared at the Turin Motor Show, the Sprint Veloce received very good reviews. The customers liked the elegant body shape; it later served as a model for the successor Alfa Romeo Giulia Sprint GT, called "Bertone", as well as for two-door coupés with sporty demands from other manufacturers. With a weight of 880 kg, the sprint was also suitable for motorsport. The Giulietta Sprint Veloce achieved numerous successes both on the racetrack and in rallying. In the 1970 film "The Things of Life" with Michel Piccoli and Romy Schneider, a Giulietta Sprint is a central point of the plot.

This classic car has:

- Alfa Romeo FCA certificate
- German registration papers, TÜV certificate §21 + §23 (H approval)

Today the vehicle is just as beautiful to look at and to drive in its original color (bluette) and the interior in gray leather as it was on the day of delivery in 1962 - as a French first delivery.

- collector's condition
- 5-speed manual transmission
- new inspection with change of all oils and filters
- Mileage according to the speedometer

Equipment:

- Repair instructions and operating instructions
- C´tek battery charger
- Indoor vehicle cover

Auto Wilde GmbH

Title Mr

First name Thomas

Last name Wilde

Vienenburger Strasse 12

38640 Goslar

Germany

Phone +49-5321685390

Fax +49-53216853929

<https://www.auto-wilde.de>

